
Protokół Nr XXXVII/23

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 6 czerwca  2023r. w Starostwie

Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1300 do godz. 1520. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni: Bożena 

Teresa Bujno i Mariusz Piotr Cieślik. 

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

3. Anna Skomorowska Kierownik PCPR w Siemiatyczach

4. Marta Kochańska - Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna w Siemiatyczach 

5. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXXVII sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Teresę Kłopotowską, Panią Sekretarz Agatę 

Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał Panią Agnieszkę Bolewską Iwaniuk, Panią  Elżbietę 

Malinowską i Pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że w związku ze śmiercią radnego 

Powiatu Siemiatyckiego Pana Jerzego Górskiego Komisarz Wyborczy w  Białymstoku 

Postanowieniem Nr  88/2023 z dnia 10 maja 2023r. stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego 

Jerzego Górskiego. Zgodnie z ustawą z dnia 5 stycznia 2011r Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2022r 

poz. 1277 z późn. zm.) w przypadku stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego powiatu 

Komisarz Wyborczy postanawia o wstąpieniu na jego miejsce kandydata z tej samej listy, który w 

wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów i  nie utracił prawa wybieralności. 

Postanowieniem Nr 101/2023 z dnia 19 maja 2023r Komisarz Wyborczy w Białymstoku postanowił 

o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 1, właściwym dla wyboru Rady Powiatu 

Siemiatyckiego Pana Józefa Daniluka – kandydata z listy nr 10 – Komitet Wyborczy Prawo i 

Sprawiedliwość, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 21 października 2018r uzyskał 

kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił  prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 

pierwszeństwa do objęcia mandatu.
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Stosownie do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym, radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie. Przewodniczący Rady Henryk 

Boguszewski poprosił  radnego elekta Pana Józefa Daniluka o złożenie ślubowania.

W tym miejscu radny elekt Józef Daniluk złożył ślubowanie o treści zgodnej z   art 20 ust. 1 

ustawy o samorządzie powiatowym.

Przewodniczący Rady pogratulował  i stwierdził, że radny, który złożył ślubowanie objął mandat 

radnego Rady Powiatu Siemiatyckiego i od tego momentu może uczestniczyć w głosowaniach. 

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Ponieważ propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady 

Henryk Boguszewski stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie z 

porządkiem obrad przesłanym państwu radnym wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Porządek obrad XXXVII sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1. Otwarcie obrad.

2. Złożenie ślubowania przez radnego elekta.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami.

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2022 r.

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 r.

8. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

na terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021 - 2024.

9. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu siemiatyckiego za 2022 r.

     a) debata nad raportem o stanie powiatu;

  b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego.

10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022 r.

         a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu       

             Siemiatyckiego za 2022 rok

    b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd        

       Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok

         c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

        sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2022 r.

           a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi    

          Powiatu Siemiatyckiego 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej wniosku 

Komisji Rewizyjnej.

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z 

tytułu wykonania budżetu za 2022 r.

12. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029;

b) zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok;

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.

d) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach;

e) przedłużenia i wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi;

f)  rozpatrzenia petycji w zakresie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej transplantacji 

wśród lokalnej społeczności;

g) wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Siemiatyckiego.

13. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

14. Zamknięcie obrad.

P – kt 4.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXXVI sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 5.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący. Wysoka Rado! W okresie 

sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, przedmiotem których były kwestie 

związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności 

Zarządu i Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką 
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finansową powiatu i jednostek organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i 

pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie 

których na dzisiejszej sesji będą wprowadzane zmiany do budżetu powiatu.

Uchwały Rady Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zostały w stosownym terminie  

przekazane do organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z 

postanowieniami. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

1. Na posiedzeniu w dniu 22 maja 2023 uchwały:

• w sprawie zbycia nieruchomości 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości Gminie Grodzisk

przez Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach 

• w sprawie uchylenia Uchwały Nr 47/284/20 Zarządu Powiatu Siemiatyckiego z dnia 17 

czerwca 2020 roku w sprawie  wyrażenia zgody na rezerwację dla potrzeb mieszkaniowych

funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach lokalu

mieszkalnego w Czartajewie 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na 

terenie Gminy Siemiatycze

• w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych w Ostrożanach 

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego podczas realizacji zadań w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji i 

Nauki pod nazwą „Poznaj  Polskę”,

• w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół w Siemiatyczach do 

jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego podczas realizacji działań w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji i 

Nauki pod nazwą „Poznaj Polskę”

• w sprawie ufundowania nagród dla uczestników Marszu dla Życia i Rodziny w 

Siemiatyczach 

2. Na posiedzeniu w dniu 26 maja 2023 roku następujące uchwały:

• w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

• w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ w Siemiatyczach za 2022 rok

• w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc kwiecień 2023 

roku

• w sprawie informacji o wykonaniu planu finansowego rachunku wydzielonego dotyczącego 

realizacji celów związanych z przeciwdziałaniem covid-19 za rok 2022
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• w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji programu współpracy Powiatu 

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok

• w sprawie wyznaczenia zamawiającego upoważnionego do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej w 

okresie od 1 sierpnia 2023 do 31 grudnia 2024 na rzecz jednostek organizacyjnych Powiatu

Siemiatyckiego

3. Na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2023r. uchwały:

• w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez Powiat Siemiatycki na czas 

nieoznaczony części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa 

Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Nurzec 

• w sprawie przystąpienia Powiatu Siemiatyckiego do modułu I programu „Pomoc 

obywatelom Ukrainy z niepełnosprawnościami”,

• w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg w 

Siemiatyczach

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

1. wniosek o wydzierżawienie działki nr 318/63 w obrębie Czartajew – wniosek rozpatrzony 

pozytywnie 

2. wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o dofinansowanie organizacji 

powiatowych zawodów sportowo – pożarniczych OSP i młodzieżowych drużyn 

pożarniczych – wniosek rozpatrzony pozytywnie

3. wniosek stowarzyszenia „Sękalik”o wsparcie finansowe turnieju – wniosek rozpatrzony 

negatywnie

4. wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach z prośbą o akceptację i przedstawienie Radzie 

Powiatu Siemiatyckiego planowanych zmian wysokości środków finansowych PFRON na 

2023 rok według algorytmu dla Powiatu Siemiatyckiego przeznaczonych na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, celem uchwalenia – wniosek 

rozpatrzony pozytywnie

5. wniosek Akcji Katolickiej w Siemiatyczach z prośbą o współfinansowanie Marszu dla Życia i

Rodziny – wniosek rozpatrzony pozytywnie

6. wniosek kierownika PCPR w Siemiatyczach o przedstawienie Radzie Powiatu 

Siemiatyckiego oceny zasobów pomocy społecznej za 2022 rok dla Powiatu 

Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony pozytywnie

7. wniosek o wyrażenie zgody na sprzedaż z bonifikatą lokalu mieszkalnego położonego w 

Czartajewie – wniosek rozpatrzony pozytywnie
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Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z:

• z pismem marszałka Województwa Podlaskiego dotyczącym włączenia się w podjętą przez

Sejmik Województwa Podlaskiego  inicjatywę w sprawie likwidacji nadmiernej populacji łosi 

i wilków na terenie województwa podlaskiego

• zapoznał się z raportem o stanie powiatu za rok 2022 oraz z raportem o sytuacji 

ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej za rok 2022.

Dziękuję bardzo za uwagę.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś ma pytania do 

przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 6.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu  do pkt  6  porządku 

obrad: Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2022r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że państwo  radni otrzymali pisemną  informację o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2022r. , w dniu dzisiejszym gościmy Panią 

Martę Kochańską reprezentującą sanepid,  czy w związku z tym istnieje potrzeba omówienia 

przedstawionej informacji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie? 

Głos zabrała Pani Marta Kochańska która poinformowała, że działania Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Siemiatyczach na terenie powiatu w roku 2022 wynikały z 

realizacji zadań ustawowych nałożonych na inspekcję sanitarną, określonych w formie rocznego 

planu pracy na rok 2022. Złożyły się na nie także działania doraźne wynikające z  bieżących 

potrzeb. Choroby zakaźne są ciągle istotnym problemem zdrowia publicznego , stąd zwalczanie i 

zapobieganie zakażeniom, są jednym z podstawowych zadań realizowanych przez Państwową 

Inspekcję Sanitarną a prowadzony nadzór epidemiologiczny ma na celu pozyskanie informacji o 

charakterze występujących zagrożeń. W 2022 roku do Powiatowej Stacji Sanitarno 

Epidemiologicznej zgłoszono 1991 zachorowań, wszystkie zachorowania na choroby zakaźne, 

było to 1729 zakażeń SARS CoV-2 to w porównaniu do ubiegłego roku było liczba mniejsza o 237 

przypadków. W roku 2021 zgłoszono do PSSE w Siemiatyczach 1996 zakażeń SARS CoV-2. 

Jeżeli chodzi o zgony w 2022 roku zgłoszono 15 zgonów na SARS CoV-2, w roku 2021 83 zgony. 

Pani Marta Kochańska poinformowała, że jest sporo zachorowań na grypę, w 2022 roku zgłoszono

801 przypadków zachorowań i podejrzeń na grypę w tym 420 zachorowań są to zachorowania u 

dzieci do lat 14. Dla porównania w roku 2021 zgłoszono 815 zachorowań na grypę w tym 371 u 

dzieci więc grypa przedstawia się na podobnym poziomie. 

Jeżeli chodzi o zachorowania na choroby wieku dziecięcego jest tu najwięcej grypy- 420 osób, 

dzieci do lat 14, jest dużo zachorowań na ospę, w roku sprawozdawczym były to 92 zachorowania,

w roku 2021 były to 102 zachorowania więc na poziomie. Przodują tu zachorowania na wirusowe 

6



zakażenie jelitowe, jest dużo rotawirusów, norowirusów. Pozostałe choroby jak salmonella czy 

narażenie na wściekliznę, wzw są na podobnym poziomie do roku ubiegłego.

Pani Marta Kochańska poinformowała, że w celu poprawy sytuacji epidemiologicznej chorób 

zakaźnych prowadzono działania edukacyjne w tym zakresie.  Jeśli chodzi o sprawy bieżące 

Pani Marta Kochańska poinformowała, że od 1 czerwca 2023 roku ruszył bezpłatny program 

szczepień ochronnych przeciwko hpv dla dzieci i młodzieży. Głównym celem szczepień przeciw 

hpv jest zapobieganie chorobom nowotworowym takim jak rak szyjki macicy, rak odbytu, rak okolic 

szyi i głowy. Szczepienia te mają charakter zalecanych szczepień i są szczepieniami 

dobrowolnymi. Szczepienia będą przeprowadzane u dziewcząt i chłopców w grupach wiekowych 

12 i 13 lat. Na tą chwilę w programie szczepień przeciw hpv mamy dwie dostępne szczepionki, 

schemat szczepienia w obu szczepionkach jest dwudawkowy, do udziału w programie przystąpiło 

6 n-zoz-ów z terenu Powiatu Siemiatyckiego. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował za przedstawienie informacji.

P – kt 7.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt  7  porządku 

obrad: „Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z  organizacjami 

pozarządowymi w 2022r.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemne 

sprawozdanie w tej sprawie, wczoraj na posiedzeniu komisji sprawozdanie omawiał naczelnik 

Mariusz Radziszewski czy w związku z tym istnieje potrzeba omówienia przedstawionego 

dokumentu? Czy  państwo radni mają pytania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 8.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 8 porządku obrad: 

Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na 

terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021 – 2024.

Przewodniczący Rady przypomniał, że państwo radni również otrzymali wyjaśnienia w tej sprawie 

od Pani Anny Skomorowskiej, czy będziemy prosić panią kierownik o dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 9.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 9 porządku obrad: 

„Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok”. Podpunkt a/ to debata nad 

raportem o stanie powiatu. Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otworzył debatę nad 

raportem o stanie powiatu siemiatyckiego za 2022 rok Przewodniczący Rady poprosił o zabranie 

głosu pana Starostę. 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel: „Panie Przewodniczący Wysoka Rado! W imieniu Zarządu 

Powiatu Siemiatyckiego z dużą satysfakcją przekazałem Państwu Raport o stanie Powiatu 
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Siemiatyckiego za 2022 rok. W raporcie przedstawione zostały kluczowe aspekty składające się na

współczesne oblicze Powiatu, jego otwartość i dynamiczny rozwój. Przygotowany materiał oprócz 

sprawozdania z realizacji wieloletnich i rocznych programów, strategii oraz uchwał Rady Powiatu 

Siemiatyckiego wskazał na szeroki kontekst realizowanych zadań, będąc jednocześnie 

kompendium wiedzy o podejmowanych w 2022 r. działaniach w powiecie siemiatyckim. Poprzez 

różnego rodzaju dane, opisy działań samorządu i wydarzeń przedstawiamy mieszkańcom efekty 

naszej pracy w strategicznych obszarach funkcjonowania Powiatu Siemiatyckiego.

Niniejszy dokument, powstawał w nadzwyczajnych okolicznościach, w czasie wojny w Ukrainie. 

Konsekwencje tego zbrodniczego wydarzenia dotknęły mieszkańców Ukrainy, ale zdeterminowały 

także pracę samorządów w naszym kraju. W organizowanie miejsc schronienia dla uchodźców, w 

inicjowanie i realizację wszelkich działań pomocowych zaangażowanych było wiele osób 

i podmiotów. Jako Starosta Siemiatycki koordynowałem te czynności na terenie powiatu, 

a jako samorząd powiatowy wykonaliśmy szereg dodatkowych czynności zleconych przez 

Wojewodę Podlaskiego. Dzięki dobrej współpracy z włodarzami gmin, organizacjami 

pozarządowymi, służbami ratowniczymi oraz mieszkańcami zatroszczyliśmy się o bezpieczeństwo 

przebywających na naszym terenie obywateli Ukrainy, ale także wspieraliśmy ich w każdy inny 

możliwy sposób.

Pamiętając jednocześnie, że w tym czasie obowiązywało wiele ograniczeń oraz obostrzeń 

sanitarnych, związanych z pandemią, ubiegły rok należy podsumować jako wyjątkowo trudny. 

Mimo to, jako samorząd potrafiliśmy sprostać wyzwaniom, związanym z wybuchem wojny w 

Ukrainie, bez uszczerbku dla działań rozwojowych, których w 2022 r. nie brakowało zarówno w 

odniesieniu do inwestycji, jak i zadań społecznych. Nie byłoby to możliwe, gdyby nie skuteczne 

zarządzanie, oparte na współpracy z partnerami krajowymi, samorządowymi, społecznymi 

i gospodarczymi.

Efekty naszych prac są widoczne przede wszystkim w infrastrukturze drogowo-mostowej, w 

szkołach, ochronie zdrowia, pomocy społecznej. Na zadania inwestycyjne i remontowe na drogach

w 2022 r. wydatkowana została kwota ok. 19 milionów złotych, w tym dotacje gmin z terenu 

powiatu Siemiatyckiego stanowiły ok. 28%. Między innymi dzięki współpracy i partycypowaniu 

przez gminy w kosztach inwestycji, osiągnięto efekty na płaszczyźnie poprawy infrastruktury 

drogowej. Powiat siemiatycki otrzymał z budżetów gmin łącznie ponad 5 milionów dwieście tysięcy 

złotych dotacji na realizację zadań drogowych, wśród których należy wymienić:

1)  przebudowę drogi powiatowej nr 1705B w gminie Dziadkowice na odcinku Dołubowo-

Smolugi;

2)   dokończenie przebudowy drogi powiatowej nr 1754B w Siemiatyczach ul. Słowiczyńska 

oraz drogi powiatowej nr 2094B Perlejewo – Leszczka Duża;

3)  remonty nawierzchni bitumicznej na drogach powiatowych: nr 1710B Grodzisk - Sypnie; nr 

1700B w miejscowości Granne, nr 1704B w Zaminowie, nr 1786B od drogi powiatowej nr 
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1781B do Wajkowa;

4)  remonty częściowe nawierzchni bitumicznej drogi powiatowej nr 1771B na odcinku 

Radziwiłłówka – Borysowszczyzna, nr 1734B we wsi Smorczewo, nr 1730B na odcinku 

Rogawka – Cecele.

W 2022 r. Powiat Siemiatycki bez udziału Miasta Siemiatycze wykonał remont nawierzchni 

bitumicznej na ul. Armii Krajowej w Siemiatyczach oraz bez udziału Gminy Siemiatycze dokonano 

modernizacji przejścia dla pieszych na ul. Długiej w Czartajewie, w ciągu drogi powiatowej nr 

1726B. Wśród istotnych, pozostałych zadań inwestycyjnych, zrealizowanych w 2022 roku 

wymienić należy w szczególności te, które związane są z podnoszeniem jakości usług 

edukacyjnych, zdrowotnych i społecznych.

W roku sprawozdawczym w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie zakończono 

modernizację budynku internatu, utworzono strzelnicę wirtualną oraz opracowana została 

dokumentacja technicznej na budowę boiska do piłki nożnej. 

W 2022 roku zrealizowano wiele przedsięwzięć w zakresie infrastruktury społecznej. W 

powiatowych placówkach edukacyjnych wykonano projekty, dzięki którym uczniowie mogli rozwijać

kompetencje i zdobywać doświadczenie w różnych płaszczyznach zawodowych także za granicą, 

a placówki pozyskiwały nowe wyposażenie.

Szerokim wsparciem Powiatowy Urząd Pracy, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i 

Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna obejmowała rodziny, osoby starsze i wymagające opieki, 

dzieci, niepełnosprawnych i osoby bezrobotne. W tym zakresie realizowano zadania ustawowe i 

podjętą przez Wysoką Radę strategię rozwiązywania problemów społecznych i inne wieloletnie 

programy powiatowe oraz projekty współfinansowane ze środków zewnętrznych.

Miniony rok, to również czas kolejnych inwestycji w szpitalu powiatowym w tym w zakresie 

utworzenia Szpitala Jednego Dnia oraz Oddziału Ortopedycznego. Na poprawę jakości usług 

medycznych, a tym samym poziomu zdrowia mieszkańców powiatu niewątpliwie wpływa 

zakupiony nowy sprzęt: aparat RTG, aparat do krioelezji, maszyny czyszczące, myjnia 

endoskopowa, rejestratory holterowskich, wyposażenie do shavera artroskopowego, aparat do 

pomiaru ciśnienia RR i inne o łącznej wartości ponad półtorej miliona złotych.  Ponadto, zakupiony 

został także mammograf za kwotę 860 600 zł. Na ten cel Powiat Siemiatycki przekazał dotację w 

wysokości 500 tysięcy złotych. Dodatkowo poszczególne 8 gmin z terenu powiatu (za wyjątkiem 

Miasta Siemiatycze), przekazało na zakup mammografu dofinansowanie proporcjonalnie do liczby 

mieszkańców danej jednostki samorządowej. Badania mammograficzne pozwalają na wykrycie 

schorzenia na bardzo wczesnym etapie rozwoju. Skutkuje to redukcją umieralności z powodu 

danego nowotworu, poprawą wyników leczenia i rokowania oraz obniżeniem kosztów terapii. 

Dlatego też w realizację tego zadanie włączyły się prawie wszystkie jednostki samorządowe na 

terenie powiatu.
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Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach za swoją działalność został 

wyróżniony. W ramach ogólnopolskiego – prestiżowego rankingu „Liderzy zarządzania – najlepiej 

zarządzane szpitale publiczne według BFF Banking Group” nasz szpital zajął VII miejsce w Polsce 

w swojej kategorii (kontrakt z NFZ od 10 do 69 mln zł). O wysokiej pozycji szpitala w rankingu 

decydowały takie kryteria jak rentowność sprzedaży, dynamika kontraktu z NFZ, płynność 

finansowa oraz dynamika aktywów. Ranking docenia jednostki publiczne, które wykazują się 

wysoką jakością opieki medycznej idącą w parze z efektywnością ekonomiczną.

Również w 2022 roku SP ZOZ Siemiatycze uzyskał certyfikat pn. „Bezpieczny szpital to 

bezpieczny pacjent”, który został przyznany przez Koalicję na rzecz Bezpieczeństwa Szpitali. 

Powiatowy szpital znalazł się w gronie 52 jednostek szpitalnych w Polsce, w których przestrzegane

są najwyższe standardy w dziedzinie bezpieczeństwa i jakości. Palcówkę doceniono także 

za popularyzację praktyk zapewniających możliwie najbezpieczniejsze środowisko pracy.

Dzięki strategicznemu zarządzaniu byliśmy w stanie wykorzystać szanse rozwojowe, efektywnie 

pozyskując środki na działania w obszarze społecznym czy infrastrukturalnym (ponad 41 milionów 

pozyskanych przez powiat środków zewnętrznych w 2022 r.) Skuteczność zarządcza w tym 

obszarze została doceniona i podczas XX Samorządowego Forum Kapitału i Finansów miałem 

przyjemność odebrać wyróżnienie przyznane Powiatowi Siemiatyckiemu za 4 miejsce w kraju 

(na 314 funkcjonujących powiatów w Polsce) w rankingu organizowanego przez ogólnokrajowe 

samorządowe pismo „Wspólnota” w kategorii pozyskiwanie środków unijnych. 

Powiat Siemiatycki został ponownie doceniony w Ogólnopolskim Rankingu Związku Powiatów 

Polskich, w kategorii powiaty do 60 tys. mieszkańców, gdzie uplasował się na 8 miejscu w Polsce –

to nasz najlepszy wynik w całej historii powiatu. To duże wyróżnienie, zwłaszcza że ranking 

Związku Powiatów Polskich uchodzi za najbardziej obiektywne i prestiżowe zestawienie tego 

rodzaju w kraju. Kryteria, którymi kieruje się komisja konkursowa to m. in. działania 

proinwestycyjne i prorozwojowe; rozwiązania poprawiające jakość obsługi mieszkańca oraz 

funkcjonowania jednostki samorządu terytorialnego.

Przedstawione w Raporcie o stanie powiatu siemiatyckiego, zrealizowane przez Zarząd plany i 

programy są odzwierciedleniem kierunków rozwoju wskazanych przez Radę Powiatu 

Siemiatyckiego. Raport zawiera najważniejsze działania podejmowane przez Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego przy udziale organu stanowiącego, komendantów służb, dyrektorów i kierowników 

oraz pracowników podległych jednostek, pracowników starostwa oraz mieszkańców powiatu. 

Wszyscy wymienieni mają wpływ na realizację zadań, których celem jest zrównoważony rozwój 

powiatu i poprawa życia jego mieszkańców. Z tego miejsca, w imieniu własnym i  członków 

zarządu wszystkim serdecznie dziękuję za zaangażowanie i wysiłek włożony w codzienną pracę.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych zechce 

zabrać głos?
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Radny Paweł Kowalczyk poinformował, że ma pytanie dotyczące zakupu mammografu: czy 

wszystkie gminy „dorzuciły się” do zakupu mammografu?

Starosta Marek Bobel przypomniał, że czytał w sprawozdaniu że 8 gmin dołożyło się 

proporcjonalnie do wielkości danej jednostki samorządu terytorialnego. Starosta przypomniał, że 

mówił również że Miasto Siemiatycze takiej chęci nie wyraziło więc nie ma tam ani złotówki z 

Miasta Siemiatycze ale na szczęście dało się to sfinansować, mammograf jest, funkcjonuje, 

niedługo rusza specjalny program dedykowany wszystkim mieszkankom naszego powiatu, miasta 

Siemiatycze oczywiście też. Starosta zaprosił panie z Miasta Siemiatycze do korzystania z 

programu, który rusza lada dzień. W tym tygodniu lub na początku przyszłego tygodnia będzie 

specjalna informacja na stronach internetowych powiatu siemiatyckiego, gdzie zachęcimy panie do

tego, aby się przebadały.

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zaprania głosu, Przewodniczący Rady zamknął debatę nad 

raportem o stanie powiatu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  poinformował o przejściu do podp/ b podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego 

głosowało 13 radnych, 1 był przeciw, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”, 1 głosie 

„przeciw”,1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr  XXXVII/269/23 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu

Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował wszystkim państwu radnym, którzy udzielili wotum

zaufania Zarządowi, serdecznie podziękował  tym, którzy byli „za” , temu radnemu lub radnej, który

się wstrzymał, a tego radnego czy radną, która była „przeciw” nie będzie przekonywał skoro tyle 

inwestycji nie przekonuje to chyba już nic nie przekona. Starosta podziękował tym, którzy byli za i 

którzy się wstrzymali. 

P – kt 10.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 10 porządku 

obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu  Siemiatyckiego za 2022r.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel: „Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!

Na dzień 31 grudnia 2022 roku plan budżetu powiatu zamknął się kwotą 106 785 271,04 zł po 

stronie dochodów  oraz 116 398 475,04 zł po stronie wydatków a więc zakładał deficyt budżetu w 

wysokości 9 613 204,00 zł. 

planowany do pokrycia: 

- wolnymi środkami w kwocie 6 540 000,00 zł. ,

11



- nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 1 804 865,13 zł

- oraz przychodami wynikającymi z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i 

dotacji  na realizację programu , projektu lub zadania finansowego z udziałem tych środków w 

kwocie 1 268 338,87 zł.

Dochody wykonano w wysokości 98 340 740,01 zł, co stanowi 92,09% planu rocznego. Wydatki 

budżetowe zrealizowano na kwotę 103 871 341,25 zł, tj. 89,24% planu rocznego. 

Bilansując rzeczywiste dochody osiągnięte w okresie sprawozdawczym z poniesionymi wydatkami 

należy stwierdzić , iż budżet 2022 roku zamknął się deficytem  budżetowym w wysokości 

5 530 601,24 zł co stanowi lepszy wynik o kwotę 4 082 602,76 zł przy zakładanym na 2022 rok 

deficycie 9 613 204,00 zł.

W 2022 roku do budżetu powiatu wpłynęły środki finansowe w kwocie 41 470 728,35 zł, z 

bezzwrotnych źródeł zewnętrznych na dofinansowanie zadań realizowanych przez powiat, co 

stanowi 41,83% wykonanych dochodów ogółem z tego:

1. środki europejskie i wkład krajowy na dofinansowanie realizowanych projektów – 28 923 974,22

 zł, z tego:

a  ) PROW 2014-2020 – 24     408     175,47 zł:

* Scalenie  gruntów obiektu „Milejczyce i inne” etap I - 1 932 700,00 zł,

* Scalenie  gruntów obiektu „Wierzchuca i inne” etap I – 826 250,00 zł,

* Scalenie  gruntów na obszarze Gminy Perlejewo etap II -21 050 215,47zł,

* Scalenie  gruntów obiektu „Osmola i inne” etap II – 599 010,00 zł,

b)   RPO WP 2014-2020- 1     804     316,12 zł:

* „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób dorosłych zgodnie z 

potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.1- II edycja”- 568 248,00 zł,

* „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób dorosłych zgodnie z 

potrzebami regionalnej gospodarki 3.2.2- II edycja”- 305 050,00 zł,

* projekt „ Elektrolit” – 11 291,00 zł,

* projekt „ Technologie innowacyjne przyszłością ZST w Czartajewie” -220 000,00 zł,

* projekt „ Kompleksowa  modernizacja  pracowni zawodowych  w Powiecie Siemiatyckim”- 

674 084,99 zł (refundacja),

* projekt „ Regionalne Innowacje Społeczne - Centra Integracji Społecznej województwa 

podlaskiego”- 25 642,13 zł,

c)   PO Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 – 585     783,71 zł:

* projekt „ Grecka mobilność po kompetencje”- 124 144,24 zł (refundacja),

* projekt „ Rozwój kompetencji kluczowych  - szansą na tworzenie społeczeństwa obywatelskiego”-

19 713,00 zł (refundacja),

* projekt „ Zdobywamy nowe umiejętności na zagranicznych praktykach”-124 142,47 zł 

(refundacja),
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* projekt „ Rozwijamy nowe kompetencje w Europie”-24 008,40 zł (refundacja)

* projekt „ Kultura jako kompetencja młodego Europejczyka”- 24 605,40 zł (refundacja),

* projekt „Wiedza i kompetencje - nasza przyszłość”- 179 486,10 zł,

* projekt „Dostępny samorząd- granty ” - 89 684,10 zł,

d)   PROGRAM ERASMUS+ -1     635     998,43      zł:

* projekt „Edukacja szkolna”- 160 463,47 zł,

* projekt „VET 2021”- 139 140,77 zł,

* projekt „Zawód z pasją”- 260 546,76 zł,

* projekt „Mobilność uczniów i kadry” – 204 182,28 zł,

* projekt „Edukacja szkolna 2022”- 191 126,44 zł,

* projekt „Dobry zawód sukcesem” – 228 491,11 zł,

* projekt „Przyszłość w edukacji”- 100 922,00 zł,

* projekt „Mobilność europejska”- 351 125,60 zł,

 e)   Program EDUKACJA 

* projekt „Opracowanie i wdrożenie skutecznego modelu podnoszenia praktycznych umiejętności 

zawodowych uczniów Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie we współpracy z lokalnymi 

przedsiębiorcami”- 358 846,49 zł,

f)  Program Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego 2014-2020 :

*projekt „Cyfrowy Powiat”- 130. 854,00 zł

2. środki  z Funduszu Leśnego na dofinansowanie sporządzenia uproszczonego  planu urządzenia

lasu – 53 753,92 zł,

3. dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg przebudowy i remontów dróg 

powiatowych – 6 181 391,24 zł,

4. dofinansowanie z Funduszu Leśnego na remonty dróg – 337 118,90 zł,

5. pomoc  finansowa udzielana przez JST na dofinansowanie przebudowy i remontów dróg 

powiatowych- 5 364 153,85 zł,

6. dotacja celowa z budżetu państwa pozyskana w Konkursie Ministra Obrony Narodowej pn. 

„ Strzelnica w powiecie 2022” – 200 000,00 zł,

7. dotacja celowa  na realizację  zadań z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury  

oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno- komunikacyjnych na 

lata 2020-2024 „Aktywna tablica” – 49 000,00 zł,

8. dotacja celowa na realizację zadań w ramach Priorytetu 3 „ Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” -36 000,00 zł,

9. dotacja celowa na zakup umundurowania dla uczniów Oddziału Przygotowania Wojskowego – 

121 296,00 zł,

10. środki z WFOŚiGW na dofinansowanie zadania: Projekt Ekologiczny „Przyroda w naszych 

rękach” – 9 403,22 zł,

13



11. środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 - 44 637,00 zł,

12. środki z PFRON na dofinansowanie projektu „Likwidacja barier w placówce edukacyjnej – 

Internat w Zespole Szkół Technicznych  im W. St. Reymonta w Czartajewie”- 150 000,00 zł.

Jeśli chodzi  o wydatki inwestycyjne , zaplanowane w budżecie powiatu na 2022 rok w wysokości 

52 456 216,68 zł, wykonano je w kwocie 42 608 165,91 zł, tj. 81,23%. W roku 2022 wydatki 

inwestycyjne stanowiły 41,02% ogólnej kwoty wykonanych wydatków.

Główne kierunki zrealizowanych w 2022 roku wydatków majątkowych w kwocie 42 608 165,91 zł,  

to:

1. Opracowanie dokumentacji technicznej na budowę i przebudowę dróg dojazdowych do pół w 

ramach zagospodarowania poscaleniowego –21 649 225,47 zł,

2.Rozbudowa , przebudowa dróg powiatowych oraz opracowanie dokumentacji projektowych – 

14 715 973,36 zł, 

3. Modernizacja budynku internatu Zespołu Szkół Technicznych im W. St. Reymonta w Czartajewie

– 4 971 723,10 zł,

4. Utworzenie strzelnicy wirtualnej w ZST w Czartajewie – 254 750,00 zł,

5. Modernizacja przejścia dla pieszych na ul. Długiej w Czartajewie w ciągu drogi powiatowej nr 

1726B -121 943,31 zł,

6. Opracowanie dokumentacji projektowej  zamiennej na budowę strzelnicy w powiecie – 

94 710,00 zł,

7. Zakup agregatu prądotwórczego 73 677,00 zł

8. Budowa ogrodzenia działek położonych w obrębie gruntów miejscowości Czartajew – 57 800,00

zł,

9.Opracowanie dokumentacji technicznej  na budowę boiska do piłki nożnej przy ZST w 

Czartajewie – 39 975,00 zł,

10. Dostawa i montaż garażu blaszanego na potrzeby ZS w Siemiatyczach – 19 510,00 zł,

11. Zakup kosiarki traktorowej – 19 448,00 zł,

12. Zakup przyczepki ciężarowej do przewozu sprzętu budowlanego – 15 946,50 zł,

13.Opracowanie dokumentacji projektowej „Rozwój infrastruktury ogólnodostępnej wokół 

Starostwa powiatowego w Siemiatyczach” – 5 900,00 zł,

14. Dotacja celowa udzielona dla SP ZOZ w Siemiatyczach na dofinansowanie zakupu 

mammografu – 500 000,00 zł’

15. Wpłata na Fundusz Wsparcia Policji na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego - 

10 500,00 zł.

16.Dotacja dla Związku Powiatów Województwa  Podlaskiego – 37 400,69 zł.

17. Zwrot niewykorzystanej w 2021 roku części dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg dot. zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1710B w obszarze oddziaływania przejść 

pieszych na ulicach 3 Maja i Bartosza Głowackiego w Siemiatyczach – 19 683,48 zł. 
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 Panie Przewodniczący – Wysoka Rado!

Zarząd Powiatu realizując budżet 2022 roku w sposób prawidłowy gromadził dochody  i realizował 

wydatki. Wydatkowanie środków budżetowych było zgodne z kierunkami i zadaniami ustalonymi 

przez Radę.

Przedstawione sprawozdanie  rzetelnie odzwierciedla przebieg realizacji budżetu w 2022 roku.  

Jest poprawne pod względem formalno- rachunkowym na co wskazuje pozytywna opinia Składu 

Orzekającego  RIO w Białymstoku, która nie zawiera żadnych zastrzeżeń ani uwag do 

przedłożonego przez Zarząd sprawozdania .

Biorąc powyższe pod uwagę w imieniu Zarządu Powiatu wnoszę o przyjęcie i zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

z 2022 rok.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej radnego Wiesława Klepackiego i odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022r.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu radny Wiesław Klepacki, który 

odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

za 2022r. - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za 2022r. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki, który odczytał 

Uchwałę Nr RIO.II-00321-39/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku z dnia 14 kwietnia 2023r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok – kopia Uchwały 

stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do realizacji podp c/ 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022r. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych zechce zabrać głos?

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu  Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022r głosowało 13        radnych, 1 

wstrzymał się od głosu, 1 radny był nieobecny na sali obrad podczas głosowania.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”,  1 głosie 

„wstrzymującym”, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.  Uchwała  Nr  XXXVII/270/23 – w 

załączeniu do protokołu. 
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Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2022 rok  stanowi załącznik do 

protokołu.

P – kt 11.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 11 porządku obrad

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi  Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2022r.

Przewodniczący Rady poinformował, że podp a/ dotyczy przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2022r. Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej radnego Wiesława Klepackiego.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki, który przedstawił 

wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2022

rok – wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do podp b/ i poprosił o  odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Wiesław Klepacki odczytał Uchwałę Nr   RIO.II-

00322-35/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 15 

maja 2023r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu 

Siemiatyckiego wniosku o udzielenie Zarządowi Powiatu absolutorium za 2022 rok. Kopia Uchwały

stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do podp c/ podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z  tytułu wykonania

budżetu za 2022r.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos?

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2022r. głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 2 

radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr XXXVII/271/23 – w   załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2022r. stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel jako Przewodniczący Zarządu podziękował za udzielone absolutorium.

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 5 – minutową przerwę.
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P - kt 12.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw”, i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XXXVII/272/23 w załączeniu do 

protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Starosta Marek Bobel poinformował, że chciałby przedstawić – owszem, wczoraj na komisjach 

było ale komisje nie są transmitowane w związku z tym informuje mieszkańców wszystkich gmin 

Powiatu Siemiatyckiego o nowych zadaniach, które Powiat Siemiatycki zamierza zrealizować w 

najbliższym czasie.

Najważniejsza zmiana: wprowadzamy zadanie to, co obiecaliśmy jako Powiat Siemiatycki – 

Starosta podkreślił: Powiat Siemiatycki, zadanie polegające na opracowaniu dokumentacji 

technicznej „Budowa ścieżki pieszo – rowerowej w ciągu drogi powiatowej 1765B na odcinku 

Siemiatycze – Święta Góra Grabarka. Starosta przypomniał, że ukończony jest pierwszy odcinek 

prawie 1.200m ścieżki pieszo – rowerowej na odcinku Miasto Siemiatycze od ulicy Andersa do 

cmentarza prawosławnego i teraz przystępujemy do drugiej części, części zdecydowanie 

trudniejszej i bardziej czasochłonnej ale to zadanie zrealizujemy. Nie zrealizujemy tego zadania w 

tej kadencji Rady Powiatu ale zrealizujemy ten etap, który jest możliwy do wykonania. Pozostały 

odcinek ścieżki ma 7 km dokładnie 6.989m i jest niezwykle skomplikowanym projektem to znaczy, 
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że jest wąski pas drogowy w związku z tym trzeba będzie w czasie projektowania dzielić wiele 

działek, szacujemy, że może być to zadanie podobne jak kiedyś w Perlejewie, gdzie trzeba było 

zrobić około 170 podziałów, 170 decyzji wojewody, wykupy itd. Przepisy są takie, że w tej chwili 

ścieżka musi biec 3 metry od jezdni w związku z tym ona już jest wąska ale jest to wykonalne i 

będzie zrobione. Trzeba uzbroić się w cierpliwość bo co prawda specustawa daje narzędzia, aby 

takie inwestycje realizować i z tej specustawy będziemy korzystać ale nie da się tego zrobić w 

ciągu roku, samo projektowanie licząc naprawdę ekstra byłoby gdybyśmy mieli prawomocne 

pozwolenie w ciągu roku, to też nie będzie wcale takie proste. Zakładamy, że w ciągu roku projekt  

i później następny etap pierwszy możliwy jaki będzie,  przechodzimy do realizacji. Szacujemy, że 

koszt projektowania jest to koszt rzędu 300 tys. zł. - jest to założenie naszych inżynierów z 

Powiatowego Zarządu Dróg ale koszt realizacji zadania podejrzewamy że oprze się w granicach 

10 lub więcej milionów złotych. Starosta Marek Bobel poinformował, że chce przedstawić uczciwie,

jaki jest wkład poszczególnych samorządów powiatu siemiatyckiego żeby też sobie nie przypisywał

tego, co się działo przy budowie ścieżki, gdzie inwestycja powiatowa jest przypisywana że jest to 

inwestycja miejska i ktoś się chwali. Uczciwie powiedzmy kto, w jakiej części, za ile dokłada się do 

tej wspólnej inwestycji bardzo istotnej z punktu widzenia mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego ale 

również turystów bo ta ścieżka jest długa, kosztowna. Starosta zwrócił uwagę, że głównie 

budujemy drogi, rzadko ścieżki bo mamy 600 km dróg i nie sposób jest fizycznie i materialnie 

budować ścieżki przy każdej drodze, jest to niewykonalne przynajmniej przez najbliższe 

dziesięciolecia ale ta droga jest szczególnie ważna z wielu względów, oczywiście ze względów 

religijnych dla mieszkańców wyznania prawosławnego ale przecież nie tylko bo na Świętą Górę 

Grabarkę jeżdżą, chodzą , spacerują również katolicy i inni. Kolejnym argumentem jest turystyka – 

jest to piękne miejsce i chcemy to wyeksponować w ten sposób aby turyści z całej Polski 

zobaczyli, że Podlasie jest  po pierwsze piękne przyrodniczo ale również zadbane w związku z tym

przystępujemy do realizacji. Starosta Marek Bobel poinformował, że z drugiej strony od 

miejscowości Borysowszczyzna jest już projektowana droga o długości 6,5 km. Tam oczywiście cel

też jest podwójny, jest to cel z jednej strony ułatwienie dojazdu wszystkim zainteresowanym do 

naszej strzelnicy, która jest intensywnie budowana i będzie zbudowana w terminie a z drugiej 

strony jest wielkie zadowolenie mieszkańców gmin graniczących z obszarem wschodnim czyli 

Nurzec Stacja i Milejczyce bo daje to dobrą drogę mieszkańcom z części naszego powiatu. 

Starosta Marek Bobel poinformował,  że 300 tys. zł. jest to koszt szacowany z czego połowa tej 

kwoty jest to 150 tys. zł. pokrywa  budżet Powiatu Siemiatyckiego. Pozostałe 150 tys. zł. pokryją 4 

gminy, które przebiegają na tym odcinku 7 km a więc: Gmina Nurzec Stacja gdzie odcinek jest 

najdłuższy, gmina pokryje 17,5% z kwoty 300 tys. zł.  to jest 52.500 zł. Druga pod względem 

długości jest to gmina wiejska Siemiatycze, jest to 16,5% z kwoty 300 tys. zł. - 49.500 zł. Miasto 

Siemiatycze jest na 3 miejscu dofinansowanie proponowane to 15% z kwoty 300 tys. zł. jest to 45 

tys. zł. i najkrótszy odcinek, symboliczny 200m drogi na terenie Gminy Mielnik więc 1% z 300 tys. 
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zł. czyli 3 tys. zł.  dołoży Gmina Mielnik. Starosta Marek Bobel poinformował, że poszczególne 

gminy potwierdziły udział w tych proporcjach więc 50% Powiat Siemiatycki, 17,5% Gmina Nurzec 

Stacja, 16,5% Gmina Wiejska Siemiatycze, 15% Miasto Siemiatycze i 1% Gmina Mielnik. Starosta 

Marek Bobel zadeklarował, że będzie starał się na poszczególnych sesjach informować, kto będzie

wyłoniony w ramach przetargu na wykonawstwo i to, co będziemy na bieżąco wiedzieć to 

będziemy śledzić, pilotować, nadzorować żeby ten projekt trwał możliwie jak najkrócej ale jest to 

projekt mocno skomplikowany więc zobaczymy, jaki będzie postęp prac w poszczególnych 

miesiącach.

Druga inwestycja, którą wprowadzamy do tego budżetu jest to opracowanie dokumentacji 

projektowej strzelnicy pneumatycznej. Starosta Marek Bobel poinformował, że Powiat Siemiatycki i

ten Zarząd, który aktualnie wykonuje w imieniu państwa zarząd prowadzi politykę skierowaną w 

kierunku mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego i uczniów Powiatu Siemiatyckiego, ten cykl nie 

trwa od miesiąca tylko od kilku lat, po to budujemy bazę sportową, infrastrukturę sportową w 

poszczególnych szkołach Powiatu Siemiatyckiego. Starosta przypomniał o Czartajewie ale w tym 

roku planowane jest boisko za 2 mln zł. w Ostrożanach, 700 tys. zł. w Czartajewie w tym roku i w 

przyszłym roku w granicach 5 mln zł. boisko ze sztucznej trawy, nigdzie tutaj na naszym terenie 

nawet w okolicznych powiatach tego nie ma, my chcemy to zadanie zrealizować ale w w celu: w 

celu takim, aby młodzież, która tu kończy szkołę aby zostawała na naszym terenie, niech młodzież 

wyjeżdża ale wtedy, kiedy kończy szkoły średnie i jedzie na studia w różne części Polski, wtedy 

jest większe prawdopodobieństwo że wróci na ten teren ale jeśli wyjedzie po szkole podstawowej 

to niestety, mało kto wróci dlatego też poszczególne samorządy wyludniają się ale nasz cel jest 

inny, Starosta wyraził nadzieję, że jest to również cel samorządów gminnych, pewne działania 

będą prowadziły do tego, że coraz więcej młodzieży, następnego po nas pokolenia zostanie tutaj i 

będzie rozwijać Powiat Siemiatycki w przyszłości.

Po co budujemy kolejną strzelnicę? Jest to efekt prowadzenia naszej skierowanej do młodzieży 

zachęty bo jak wiecie państwo nie jest tajemnicą, że w niedługim czasie powstanie jednostka 

wojskowa w Powiecie Siemiatyckim. Starosta wyraził opinię, że jeszcze w tym miesiącu będzie to 

oficjalnie ogłoszone z uroczystym wywieszeniem polskiej flagi w tej części Powiatu Siemiatyckiego,

ogłosi to zapewne pan premier Błaszczak, który wstępnie już mówił o utworzeniu jednostki 

wojskowej na terenie Powiatu Siemiatyckiego w ramach nowo utworzonej  I Podlaskiej Dywizji 

Wojska Polskiego. Między innymi po to wpadliśmy na pomysł aby tą część młodzieży, która wiąże 

swoją przyszłość z szeroko rozumianymi służbami mundurowymi ale najpierw chce mieć 

wykształcenie ogólne nie wykształcenie techniczne, decyzją ministra Obrony Narodowej otwieramy

furtkę, tworzymy oddziały przygotowania wojskowego przy liceum po to aby ci, którzy mają 

zamiłowania techniczne poszli do techników i tam mogli mieć dodatkowe zajęcia w ramach 

obronności albo ci, którzy najpierw chcą zdobyć wykształcenie ogólne mieli też taką możliwość. Z 

tego, co już widzimy przynosi to dobry skutek bo jest duże zainteresowanie młodzieży też 
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oddziałem przygotowania wojskowego w Siemiatyczach, zobaczymy jaki będzie efekt w sierpniu. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że w Czartajewie powstała strzelnica wirtualna, 

dofinansowanie MON to 200 tys. zł., nasz wkład w zaokrągleniu to 50 tys. zł. Tutaj złożyliśmy 

stosowny wniosek do Ministerstwa Obrony Narodowej  na strzelnicę innego rodzaju – na strzelnice

pneumatyczną. Jest miejsce słabo zagospodarowane w liceum ogólnokształcącym, które 

przekształcimy na strzelnicę pneumatyczną, jest w trakcie procedury projektowania. Ta strzelnica 

będzie miała dofinansowanie w wysokości 300 tys. zł., pozostała kwota zobaczymy, jak wyjdzie w 

przetargu, pewnie na najbliższych sesjach będziemy dofinansowywać w pewnej części pewnie też 

niewielkiej ale pewne większej niż w przypadku Czartajewa. Tu stworzymy strzelnicę 

pneumatyczną.

Starosta Marek Bobel poinformował, że są to dwie najważniejsze rzeczy, które wprowadzamy. Są

jeszcze inne, kosmetyczne zmiany w budżecie ale być może w najbliższym czasie będzie jeszcze 

sesja nadzwyczajna Rady Powiatu Siemiatyckiego po to, żeby wprowadzić dodatkowe zadania, 

które będą wykonane jeszcze w roku 2023. Starosta poinformował, że przede wszystkim myśli o 

drodze Siemiatycze – Siemiatycze Stacja, cały odcinek Zarząd Powiatu Siemiatyckiego planuje 

zrealizować w roku 2023. O tym powiemy w najbliższym czasie, po zatwierdzeniu przez premiera 

listy inwestycji do realizacji.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że chciałby podzielić się swoją 

osobistą refleksją. Chodnik, który został doprowadzony do cmentarza prawosławnego znajduje się 

na terenie jego okręgu wyborczego . Przewodniczący Rady  poinformował, że w okresie kampanii 

wyborczej na dwóch nowo wybudowanych blokach umieścił swój bilbord wyborczy na którym 

umieścił hasło:  „O Was nie zapomnę”. Przez cztery lata różne były losy tej inwestycji, były wzloty i 

upadki jednak po czterech latach został wybudowany, Przewodniczący Henryk Boguszewski 

podkreślił, że bardzo się z tego cieszy. 

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że warto jeszcze dodać, że tą część zrealizowaną w 50%-

tach wkładu własnego dofinansowało Miasto Siemiatycze i projekt tej części wykonanej, o której 

mówił pan Starosta bezpłatnie wykonał zastępca burmistrza pan Henryk Czmut. Wszyscy się 

cieszą, że ta ścieżka powstaje bo przede wszystkim nawet ten odcinek jest to bezpieczeństwo, 

dużo osób tam spaceruje, korzysta z przyrody, spędza wolny czas, cieszymy się że powstała, jeśli 

powstanie dalszy odcinek tym bardziej będzie to dalszy fajny kompleks do szeroko rozumianej 

komunikacji czy ktoś zechce skorzystać rekreacyjnie czy w innych celach. Wiadomo, że to potrwa 

ale będziemy wszyscy kibicować żeby szczęśliwie doprowadzić to do końca. 

Starosta Marek Bobel podkreślił, że nikt nie mówił, że samorząd Miasta Siemiatycze się nie 

dołożył. Starosta Marek Bobel potwierdził: tak, 20% tej inwestycji pochodzi z budżetu Miasta 

Siemiatycze , jest to ponad 200 tys. zł. Starosta potwierdził, takie było uzgodnienie z burmistrzem 

Miasta Siemiatycze, że projekt wykona pan inż. Czmut a mapę do celów projektowych za 10 tys. 

zł.  zapłaci Powiat Siemiatycki. Tak, to prawda, taki był „deal” że zastępca burmistrza pan inż. 
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Czmut  zaprojektuje a Powiat Siemiatycki zapłaci za mapę do celów projektowych i tak się też 

stało.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że wprawdzie wczoraj zabierał głos w sprawie słów uznania 

dla Zarządu dla całej Rady że naprawdę w ostatnich latach robi się bardzo dużo a w szczególności

jeśli chodzi o drogownictwo. Rady poinformował, że chciałby od siebie samego i od radnych 

Siemiatyckiego Porozumienia Wyborczego podziękować, że ulica Słowiczyńska wreszcie się 

zakończyła, jeszcze małe poprawki będą tam wykonane dotyczące studzienek ale po wielu 

perypetiach i dopiero po złożonych podpisach mieszkańców , radny przypomniał, że postawił to 

jako wniosek obywatelski jeszcze w poprzedniej kadencji sprawę realizacji tej inwestycji. 

Radny Mikołaj Żabiński podziękował dla Starosty i Zarządu za ścieżkę pieszo – rowerową przy 

ul. Ciechanowieckiej, gdzie dzięki staraniom pana Starosty ani miasto ani powiat nie dołożyły 

praktycznie grosza i powstała ścieżka pieszo – rowerowa. Długo to trwało bo będąc 

przewodniczącym komitetu osiedlowego Nr 1 już z tym wnioskiem w trakcie akcji wyborczej 

wspólnie z burmistrzem występowaliśmy. Dziękujemy również za tą ścieżkę.  Radny Mikołaj 

Żabiński stwierdził, że należałoby tu wspomnieć o tzw. ścianie wschodniej, gdzie inwestycje były 

wcześniej blokowane, popatrzmy teraz i komasacje na terenie gminy Milejczyce i ruszyły sprawy 

drogownictwa bo weszło wiele dróg na terenie gminy Mielnik, Nurzec Stacja czy Milejczyce. 

Naprawdę, jest to duży plus dla działania naszego Starostwa. 

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że na końcu wspomni sprawę Czartajewa, gdzie jeszcze 

za wcześniejszego Zarządu nie dało się tej inwestycji ruszyć, sprawy remontu szkoły i internatu a 

obecnie ta szkoła jest wzorem szkół na terenie województwa podlaskiego – nie łudźmy się ale jest 

to prawda. Radny Mikołaj Żabiński serdecznie podziękował, jednocześnie poinformował, że na 

temat Grabarki zabierze głos w punkcie Sprawy różne.

Salę obrad opuściła radna Irena Wysocka.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie, 

jednocześnie poinformował, że w głosowaniu udział bierze 14 radnych, pani radna opuściła 

obrady.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXVII/273/23 – w  załączeniu do 

protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na

2023 rok – w załączeniu do protokołu.
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Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej głosowało 14 

radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Uchwała Nr XXXVII/274/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej – w 

załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ 

w        Siemiatyczach. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Starosta Marek Bobel stwierdził, że tutaj należy powiedzieć i podziękować dyrekcji SP ZOZ. 

Jesteśmy nielicznym powiatem w makroregionie gdzie kolejny rok szpital kończy wynikiem 

dodatnim co bardo cieszy bo rok 2022 to nie był łatwy rok dla służby zdrowia, kończyła się 

pandemia, były różnego rodzaju inne problemy i są inne problemy a mimo to szpital nasz się 

rozwija jak wszyscy państwo widzicie. W końcu sierpnia oddamy do użytku nowy, zbudowany 

Szpital Jednego Dnia, jest to novum wśród szpitali publicznych w Polsce, nowy oddział 

ortopedyczny. Zobaczycie państwo pewien etap zmiany tego szpitala. My przejmując władzę w tym

powiecie zastaliśmy szpital, pamiętacie państwo? Naprawdę w fatalnym stanie, na granicy upadku.

Opóźnienia w płacach  dla lekarzy pół roku, brak chętnych lekarzy bo kto będzie pracował myśląc 

że otrzyma wynagrodzenie za 6 czy 8 miesięcy, gdzie sprzęt bardzo często pamiętał początki tego 

szpitala, gdzie każdy oddział to była inna epoka. Przez 8 lat szpital jest „na plusie” w dużej części 

dzięki oczywiście dyrektorowi szpitala, który pracuje bardzo efektywnie i wydajnie ale też dzięki 

radnym Powiatu Siemiatyckiego, którzy przeznaczają część środków po to, aby ten szpital był 

coraz lepiej wyposażony i też się rozbudowywał bo przez te 8 lat ktoś, kto ma dobrą pamięć wie 

jak było a jak jest teraz ale na tym nie kończymy. Oddamy do użytku dwie następne duże 

inwestycje, planujemy z panem dyrektorem jako Zarząd jeszcze dwie inwestycje ważne z punktu 

widzenia bezpieczeństwa mieszkańców powiatu bo nie ma takich środków w budżecie Powiatu 

Siemiatyckiego i nie ma takich środków na inwestycje w budżecie SP ZOZ aby te zadania można 

było zrealizować tylko i wyłącznie naszymi środkami. Oczywiście byłoby to proste gdybyśmy mając

wolne środki, naście czy dziesiąt milionów przeznaczali z budżetu powiatu ale powiaty w Polsce to 

biedne instytucje, biedne samorządy, trzeba robić wszystko aby pozyskiwać środki zewnętrzne, 
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Starosta poinformował że to, co dzisiaj czytał to były tylko hasłowo nazwa zadania i środki jakie 

zostały pozyskane. Starosta Marek Bobel poinformował, że cieszy się, że ta grupa radnych 

zrozumiała to, że Zarząd ciężko pracuje żeby te środki pozyskiwać, IV miejsce w Polsce, tylko 3 

powiaty z przodu, 310 z tyłu to robi wrażenie i w ilości pozyskanych środków. Przy takiej 

skromności dochodów, jakie mają powiaty bez środków zewnętrznych, unijnych teraz dzięki 

rządowemu wsparciu, to co rząd przeznacza w ciągu ostatnich dwóch lat dla samorządów – tego 

nigdy nie było  jak w tej chwili jest. Wykorzystujemy również potencjał pracowników Starostwa, 

którzy przygotowują odpowiednie wnioski, staramy się te wnioski składać i pozyskujemy mnóstwo 

środków, tak też będzie do końca tej kadencji, Starosta wyraził opinię, że również w przyszłej 

kadencji.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ 

w  Siemiatyczach głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Uchwała Nr XXXVII/275/23 w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ 

w  Siemiatyczach – w załączeniu do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył  przedłużenia i wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że mamy głosować nad przedłużeniem terminu rozpatrzenia 

skargi a my tej skargi tak naprawdę nie widzieliśmy na oczy, treść tej skargi wpłynęła mailowo 24 

stycznia tak,  jak jest napisane w uzasadnieniu do uchwały. My jako radni nie widzieliśmy tej 

skargi, może warto byłoby radnych zapoznać  ze skargą i  jej treścią bo wiemy tylko że dotyczy 

wydanego pozwolenia na budowę strzelnicy i to tyle. Jest tu jeszcze jedna niezgodność bo 

Komisja Skarg i Wniosków powołuje się na brak dokumentacji dotyczącej wydania pozwolenia na 

budowę strzelnicy i nie może się zapoznać się z pełną treścią podnoszonych w skardze uwag. Jak 

wiemy, strzelnica jest obecnie budowana czyli pozwolenie na budowę jest ale dokumentacja nie 

została przekazana z powrotem do Starostwa – należałaby się tu kwestia wyjaśnienia. Nie mamy 

informacji na  ten temat. Były tu również wymienianie korespondencje, wzywanie do uzupełnienia, 

w pierwszej wersji uznano, że nie ma to znamion skargi tylko pisma procesowego natomiast 

później, 20 marca Przewodniczący Rady wzywa do uzupełnienia i stwierdzenia statusu prawnego 

strony skarżącej jako komitetu protestacyjnego i wskazanie zgód osób uczestniczących w tym 

komitecie czyli na etapie przekazania tego do wojewody to nie było wymagane a później jak trzeba

było się tym zająć jako skargą to było wymagane – radny Mariusz Pyzowski poprosił o wyjaśnienie.

Generalnie skarżący zwracali się do Przewodniczącego Rady łącznie z informacją taką, aby każdy 
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radny potwierdził na piśmie treści wszystkich pism i skarg, które wpłynęły do Starostwa. Radny 

stwierdził, że my tego jako radni, przynajmniej on nie otrzymał poza tą informacją i uzasadnieniem 

do tej uchwały.

Starosta Marek Bobel zwracając się do radnego Mariusza Pyzowskiego stwierdził, że rozumie, że

chce pan zabłysnąć w sprawie skargi, tych skarg będzie pewnie dużo, codziennie wpływa donos i 

informacja do wszystkich możliwych instytucji jakie w Polsce są, po 5 razy to samo, są to tomy akt,

będzie pan miał okazję zapoznać się w odpowiednim czasie, to dotyczy skargi, która wpłynęła 

dawno ale to tylko dlatego nie może rozpatrzyć komisja ale nie może też rozpatrzyć Rada bo akta 

sprawy zostały złożone też w tej sprawie do wojewody podlaskiego w trybie KPA. Starosta Marek 

Bobel podkreślił, że nikt tu niczego nie ukrywa, wszystko jest ex lege, pozwolenie jest wydane. 

Starosta podkreślił, że to nie grupie, to dwóm osobom spoza naszego terenu, którzy są przyjezdni, 

raz na jakiś krótki czas przyjeżdżają ze stolicy Polski, jak kupi się domek to przeszkadza że ktoś 

gania krowy, wywozi obornik, jest to tego typu skarga, trudno to nazwać skargami bo te pisma są 

tak różne że organy specjalistyczne mają problem z doczytaniem się o co tym osobom chodzi.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że uzupełniając uzasadnienie do uchwały 

należy wspomnieć o tym, że w wyniku wniosku między innymi pana Roberta Krasuskiego, który 

działa w imieniu komitetu mieszkańców wsi Borysowszczyzna w miesiącu styczniu została pełna 

dokumentacja postępowania o pozwolenie na budowę przekazana do pana Wojewody ponieważ 

wnioskodawca nie będąc stroną tego postępowania wniósł o stwierdzenie nieważności 

przedmiotowej decyzji w trybie art. 156 KPA. Dokumentacja została przekazana celem 

rozpatrzenia z jednoczesnym wyjaśnieniem wszystkich stawianych w piśmie zarzutów tej decyzji i 

stwierdzeniem, że decyzja nie jest obarczona żadną z kwalifikowanych wad o których mowa w art 

156 KPA w tym w szczególności wadą rażącego naruszenia prawa, które spowodowałoby 

wzruszenie tej decyzji. Od stycznia pełna dokumentacja znajduje się w Urzędzie Wojewódzkim, z 

tego tytułu też pierwotnie pismo, które wpłynęło do Rady Powiatu zostało przekazane do 

Wojewody Podlaskiego mając na względnie rozpatrzenie tych samych zarzutów w ramach tego 

postępowania, które poszło razem z dokumentacją postępowania w sprawie pozwolenia na 

budowę. Do dnia dzisiejszego pan Wojewoda nie zwrócił nam dokumentacji postępowania 

Wydziału Architektoniczno Budowlanego Starostwa Powiatowego a zarzuty stawiane w skardze 

dotyczą merytorycznych rozstrzygnięć dlatego też Komisja Skarg i Wniosków nie mogła rozpatrzyć

postawionych zarzutów przez reprezentantów komitetu wsi Borysowszczyzna. Ze względu na tryb 

rozpatrywania skarg  - sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że dotyczy to dalszej 

część pytania radnego Mariusza Pyzowskiego dotyczącego wezwania wnioskodawcy do 

uzupełnienia  braków formalnych – po zwrocie pisma przez Wojewodę Podlaskiego do Rady 

Powiatu pan Przewodniczący był zobowiązany do wezwania skarżącego do uzupełnienia braków 

formalnych w postaci pełnomocnictw osób, w imieniu których działał jako osób trzecich. Te 

pełnomocnictwa zostały dosłane, Komisja Skarg i Wniosków zebrała się w tej sprawie jednakże z 
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tytułu braku dokumentacji merytorycznej nie ma możliwości rozstrzygnięcia, czy postępowanie 

administracyjne w  zakresie wydania pozwolenia na budowę narusza jakiekolwiek zarzuty 

postawione przez skarżącego.

Starosta Marek Bobel poinformował, że do tych państwa , do 16 radnych, którzy są za strzelnicą 

za wyjątkiem pana z Platformy Obywatelskiej, który jest przeciwko wszystkiemu jak i całe 

towarzystwo w skali ogólnopolskiej, Starosta poinformował, że wszystko idzie zgodnie z planem, 

zgodnie z harmonogramem, strzelnica będzie oddana do użytku w październiku 2023r. o czym 

będą państwo poinformowani specjalnym zaproszeniem na otwarcie.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził że to, że dokumentacja dotycząca wydania pozwolenia na 

budowę jest u wojewody jest to jedna rzecz natomiast skoro mamy przedłużać termin rozpatrzenia 

skargi a my tej skargi nie widzieliśmy jako radni, radny stwierdził że chodzi mu o to, abyśmy mogli 

zobaczyć, o co skarżącym chodzi  bo w chwili obecnej podejmujemy ważną uchwałę dotycząca 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi a tej skargi nie widzieliśmy. 

Odnosząc się do wypowiedzi Starosty radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że historia strzelnicy jest

długa. Pamiętamy czas kiedy w pierwszej wersji miała ona powstać w Kułygach, Gmina 

Siemiatycze musiała specjalnie zmieniać plan zagospodarowania przestrzennego żeby ta 

strzelnica tam powstała, dziwnym trafem została przeniesiona na Borysowszczyznę. Jeśli taki 

obiekt ma powstać niech powstanie i służy wszystkim natomiast radny poinformował że ma tu 

uwagę do kwestii struktury finansowania ponieważ  te środki, które zostały pozyskane w kwocie 5 

mln zł. z Polskiego Ładu to nie były środki typowo na strzelnicę tylko na wszelkie inwestycje 

realizowane przez powiat. Te środki można było przeznaczyć w zupełnie innym celu, który służyłby

na pewno większej grupie mieszkańców. 

Starosta Marek Bobel stwierdził że po pierwsze: to nie decyzją Rady Powiatu Siemiatyckiego 

została przeniesiona lokalizacja, nie skąś tam dziwnym trafem – Starosta poprosił radnego o 

sprostowanie. Tutaj na tej sesji Rada Powiatu to zaakceptowała to że pan radny jest przeciwko to 

jest bez znaczenia bo pan jest też przeciwko sprawozdaniu finansowego, absolutorium, to nas nie 

dziwi bo pan jest przeciwko wszystkiemu, co tutaj się dzieje dobrego w powiecie a dzieje się dużo 

dobrego. My w tej chwili mamy prawie 90 mln zł. na inwestycje, proszę pokazać samorząd 

powiatowy, mały powiat który realizuje taką skalę inwestycji a na co my przeznaczamy te pieniądze

to była też decyzja Rady Powiatu Siemiatyckiego, pan był przeciwko ale to nie znaczy, że nie 

została zachowana procedura, zgodnie z procedurą 16 radnych było za, pan był przeciwko, pana 

wola. Oczywiście, pan może mieć inne zdanie. My budujemy potężną ilość dróg, Starosta 

przypomniał że jeśli chodzi o ulicę Kościuszki realizujemy tą inwestycję ponad 10- milionową, są 

ważniejsze drogi z punktu widzenia mieszkańca niż ul. Kościuszki ale są pewne cele Zarządu. Pan

nie jest w Zarządzie i pan nie będzie decydował póki pan nie jest w Zarządzie, na co 

przeznaczamy środki, to organ wykonawczy w postaci Zarządu przedkłada Radzie Powiatu, która 

ma większość i która decyduje. Tak było, tak jest i tak będzie. 
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Radny Mariusz Pyzowski wyraził opinię, że te emocje są niepotrzebne. Radny zaznaczył że tak 

jak stwierdził Starosta,  ma prawo do własnego zdania i do głosowania tak, jak oczekują jego 

wyborcy. Nie ma co się obrażać z tego tytułu. Radny Mariusz Pyzowski stwierdził że odnosi 

wrażenie że pan Starosta się za mocno unosi w kwestii tego, że radny ma odmienne zdanie. 

Radny Mariusz Pyzowski odnosząc się do tematu strzelnicy przypomniał, że wspomniał pan że 94 

tys. zł. trzeba było przeznaczyć na zmianę projektu budowlanego strzelnicy. Widocznie w tej 

pierwszej wersji coś nie zagrało.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że pan radny sam zaprzecza sobie. Przed chwilą pan mówił że 

„dziwnym trafem” – nie dziwnym trafem tylko decyzją Rady Powiatu Siemiatyckiego  ta lokalizacja 

została zmieniona i pan powinien znać przynajmniej podstawy prawa budowlanego że jeśli była 

ona zaprojektowana w miejscu X a jest przeniesiona w miejsce Y to chyba nikt za darmo tego nie 

robi. Jest projekt przeniesiony w inne miejsce więc projektantowi trzeba było zapłacić, było to 

zgodne z decyzją Rady Powiatu Siemiatyckiego. Miał pan okazję dopytać czy zasygnalizować 

wczoraj. Tych materiałów jest mnóstwo, ciągle przychodzą, odpisujemy, znowu przychodzi. Może 

się pan ze wszystkim zapoznawać, nie ma tam nic do ukrycia, proszę bardzo, decyzja jest 

prawomocna, zrealizujemy mimo oporu kilku osób, jesteśmy zdeterminowani, ona powstanie na 

Borysowszczyźnie zgodnie z planem, zgodnie z projektem, zgodnie z uzgodnieniami Wojskowej 

Akademii Technicznej bo to nie jest nic przypadkowe, wszystko trzeba uzgadniać aby było w pełni 

bezpiecznie. Starosta stwierdził, że cieszy się, że tą inwestycję realizujemy, tych inwestycji jest 

mnóstwo: w szpital, w drogi, w rozrywkę. To między innymi cel  nie tylko stricte obronny strzelnicy 

ale forma rozrywki dla niektórych mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego. Jedni budowali skatepark 

za set tysięcy złotych, gdzie korzystał pięć osób teraz może kilkanaście – ok, jedni chcą tego, 

drudzy chcą tego. Starosta Marek Bobel zwracając się do radnego Mariusza Pyzowskiego 

zapewnił, że strzelnica będzie bardzo wykorzystywana. Jest grupa 700 myśliwych, są wojska 

obrony terytorialnej, są grupy strzeleckie. Mało tego, będą jeszcze przyjeżdżać tu mieszkańcy 

Hajnówki, jesteśmy po wstępnych rozmowach ze Starostą Hajnowskim Andrzejem Skiepko , który  

jest zainteresowany tym, aby mieszkańcy jego powiatu również mogli z tego skorzystać  - 

oczywiście, będą mogli skorzystać bo  środki są publiczne, przeznaczone dla wszystkich 

mieszkańców Polski i całej Unii Europejskiej. Ona będzie żyła i będzie wielkie pana zdziwienie że 

będzie takie zainteresowanie. Po to budujemy również drogę, aby mieszkańcy tej części Powiatu 

Siemiatyckiego  mieli ułatwione życie z innych względów bo będą lepsze drogi dojazdowe, 

gospodarczo być może też będzie można to wykorzystać, to jest między innymi naszym celem i 

my ten cel będziemy realizować i zrealizujemy.

Radny Paweł Kowalczyk stwierdził, że ma podsumowanie: są komisje dzień przed Radą, tematy 

są poruszane, opiniowane, nikt nie zabiera głosu a na sesji są poruszane dziwne tematy. Radny 

stwierdził że odbiera to jako „bicie piany”. Na przyszłość jak będą komisje możemy poruszać te 

tematy na komisjach, na których nikt nie zabiera głosu.
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przedłużenia i wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi.

Za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia i wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi 

głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”, 1 głosie 

„przeciw”. Przewodniczący Rady poinformował, że skarga jest w Biurze Rady Powiatu, można w 

każdej chwili zapoznać się z jej treścią.

Uchwała Nr XXXVII/276/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  przedłużenia i wskazania nowego terminu rozpatrzenia 

skargi stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył  rozpatrzenia petycji w zakresie zwiększenia świadomości 

prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zapytał, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  rozpatrzenia petycji w zakresie zwiększenia świadomości 

prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Uchwała Nr XXXVII/277/23 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  rozpatrzenia petycji w zakresie zwiększenia świadomości 

prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował że  zgodnie z par. 44 pkt 5 Statutu 

Powiatu pracą komisji stałej kieruje przewodniczący powoływany i odwoływany przez Radę 

Powiatu. W związku z rezygnacją radnego  Jerzego Szawkało  z funkcji przewodniczącego Komisji

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego istnieje potrzeba powołania w dniu dzisiejszym 

przewodniczącego tejże komisji. Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

funkcji przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego.

Starosta Marek Bobel poinformował, że z uwagi na aktywność, przyjazne nastawienie do 

inwestycji, które są realizowane w różnych częściach Powiatu Siemiatyckiego odpowiednią osobą 

na to stanowisko proponowaną przez nas, grupę radnych Klubu Prawo i Sprawiedliwość oraz 

Polskie Stronnictwo Ludowe jest pan Mikołaj Żabiński. Starosta Marek Bobel wyraził opinię, że jest

to odpowiednia osoba do tego, żeby  prowadziła tą ważną komisję z punktu widzenia rozwoju 

Powiatu Siemiatyckiego. Starosta poinformował, że zgłasza pana Mikołaja Żabińskiego.
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Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy pan radny Mikołaj Żabiński wyraża zgodę na 

kandydowanie?

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że wyraża zgodę i chciałby wytłumaczyć dlaczego. 

Ponieważ po pierwsze: dotychczas przewodniczącym Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego był przedstawiciel Siemiatyckiego Porozumienia Wyborczego, radny poinformował, że

chciałby funkcję zatrzymać dla Siemiatyckiego Porozumienia Wyborczego ponieważ wybory są 

niedługo żeby nie mieszać ludziom pojęć dlatego wyraża zgodę.

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Mikołaja Żabińskiego do 

funkcji Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego.

Za powołaniem radnego Mikołaja Żabińskiego na przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że do funkcji Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego  Rady Powiatu Siemiatyckiego powołany został radny  

Mikołaj Żabiński przy 14 głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Protokół 

głosowania jawnego w sprawie  powołania radnego Mikołaja Żabińskiego na przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego – w 

załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr  XXXVII/278/23 w sprawie

powołania przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Siemiatyckiego.

Uchwała Nr XXXVII/278/23 – w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski pogratulował radnemu Mikołajowi Żabińskiemu.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował że zgodził się dla wspólnej sprawy, którą jest nasz Powiat 

Siemiatycki i okoliczne miejscowości, żeby ugodowo dotrwać do przyszłych wyborów. Radny 

stwierdził, że czy będzie startował czy nie, chodzi mu o spokój jednocześnie zaapelował do 

wszystkich radnych żebyśmy zachowali spokój wewnętrzny w naszej Radzie Powiatu. 

Ponieważ sprawa Grabarki jest sprawą dość znaną, radny stwierdził że sam narobił trochę 

zamieszania obiecując w Grabarce, składając ten wiersz. 

Radny Mikołaj Żabiński odczytał wiersz własnego autorstwa pt. „Święta Góra”. Radny przekazał 

wiersz na ręce Przewodniczącego Rady.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski podziękował jednocześnie stwierdził, że cieszymy 

się że Grabarka jest w naszym powiecie.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz oświadczył, że jest fanem Mikołaja, jego twórczości, docenia 

bo sam coś tam pisze. To, co przeczytał dzisiaj jest to coś wspaniałego, trafiło i do katolików i do 

prawosławnych. „Miód na serce Mikołaju, serdecznie ci dziękuję.”

Starosta Marek Bobel stwierdził, że skoro dwóch radnych pisze to może jeśli tego materiału jest 
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dużo może pochylmy się nad wydaniem duo tomiku wierszy Krzysztofa Andruszkiewicza i Mikołaja 

Żabińskiego, niech potomni wiedzą, jacy radni byli w Powiecie Siemiatyckim w kadencji 2018 – 

2024. Jeśli tych wierszy napisaliście panowie dużo, jeśli jest taka wasza chęć to znajdziemy źródło

sfinansowania takiego tomiku.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz wyraził opinię, że jest więcej takich osób. Musimy się 

zastanowić nad tym tematem i dokonać selekcji.

P – kt 13.

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu w punkcie „Sprawy różne wolne wnioski i  oświadczenia 

radnych”.

P – kt 14.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXXVII  sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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